

GALVA set

zestaw do cynkowania

Jak korzystać z zestawu GALVA set?

Cynkowanie dzięki ekonomiczności oraz gwarancji dużej wytrzymałości uzyskanych produktów jest technologią powszechnie wykorzystywana w zabezpieczeniu stali przed korozją. Pierwsza na świecie linia ciągłego wytwarzania i cynkowania blach stalowych ze stali niskowęglowej na skalę przemysłową z zastosowaniem tego procesu została uruchomiona przez Tadeusza Sendzimira w roku 1933 w Kostuchnie pod Katowicami (obecnie dzielnica Katowic).



Wykorzystując wyposażenie zestawu GALVA set można efektywniej przygotować elementy do cynkowania.

Oznaczając elementy konstrukcji stalowych użyj specjalistycznego markerka GALVANIZER Marker. Dzięki niemu nie ma potrzeby usuwania śladów znakowania przed procesem cynkowania.

Aby zabezpieczyć miejsca konstrukcji stalowych takich jak elementy gwintowane użyj preparatu GALVA PROTECT, który miejscowo zabezpiecza przed niepożądaną powłoką cynkową w procesie cynkowania ogniowego. W celu poprawienia przyczepności GALVA PROTECT usuń zanieczyszczenia wykorzystując Zmywacz Techniczny MOST CLINO 3. Powłokę ochronną nałóż za pomocą pędzla dołączonego do zestawu.



Wykorzystując elementy zestawu GALVA set w łatwy sposób odnowisz powłokę cynkową uszkodzoną w procesach produkcyjnych.

Cynk w sprayu MOST ZN99L ma wiele zalet i szerokie zastosowanie. Służy do możliwie szybkiej regeneracji warstwy cynku. Można wykorzystać go do uszkodzonej blachy ocynkowanej oraz na powierzchniach, które wcześniej nie były pokryte warstwą cynku. Produkt w aerozolu stosuje się również do pokrywania miejsc spawania lub cięcia metalu.

Jedną z największych zalet MOST ZN99L w tej formie jest łatwość aplikacji z wykorzystaniem uchwytu pistoletowego GRIP PRO. Nanoszenie cynku z puszki w tej formie jest naprawdę proste. Wystarczy energicznie wymieszać puszkę, wstrząsając opakowaniem przez ok. 2 minuty, po czym rozpylić jej zawartość na miejsce wymagające zabezpieczenia. To cienka i szybko schnąca warstwa, wolna od smug i nierówności.



RYWAL-RHC Sp. z o.o.
04-464 Warszawa, ul. Chełmżyńska 180,
POLSKA
tel. 56 66-93-800
e-mail: rywal@rywal.com.pl

www.rywal.eu

GALVA set

galvanizing kit

How to use the GALVA set?

Galvanizing thanks to economy and guarantee of high durability of the products obtained is a commonly used technology in protection of steel against corrosion.



By using the accessories of the GALVA set, you can more effectively prepare elements for galvanizing.

Galvanizer's Removable Paint Marker is designed for fabricators for making durable marks on steel during fabrication. The marks are then designed to be removed completely during galvanizing. This eliminates the need for any extensive, expensive, time consuming touch-up work.

To protect places of steel structures, such as threaded elements, use the GALVA PROTECT, which protects against undesirable zinc coating during the Hot Dipped Galvanizing (HDG). In order to improve the adhesion of GALVA PROTECT, remove impurities using the Technical Cleaner CLINO3. Apply the protective coating with the brush included in the kit.



By using the elements of the GALVA set, you can easily restore a damaged zinc coating in production processes.

Zinc spray ZN99L has many advantages and wide application. It is used for the fastest possible regeneration of the zinc layer. You can use it to damaged galvanized steel sheet and to surfaces that were not previously covered with a layer of zinc. The spray product is used also for covering welds or cutting metal.

One of the greatest advantages of MOST ZN99L in this form is the ease of application with the pistol grip GRIP PRO. Zinc application with cans in this form is really simple. It is enough to vigorously stir the can, shaking the packaging for about 2 minutes, and then spray its contents to the place requiring security. It is a thin and quick-drying layer, free from streaks and unevenness.



RYWAL-RHC Sp. z o.o.
04-464 Warszawa, ul. Chełmżyńska 180,
POLSKA
tel. +48 56 66-93-820
e-mail: export@rywal.com.pl

www.rywal.eu

GALVA set

набор для цинкования

Как пользоваться набором Galva set?

Благодаря экономичности и большому сопротивлению полученных продуктов, цинкование является общепринятой технологией защиты от коррозии.



Используя оборудование набора GALVA set можно более эффективно приготовить элементы к цинкованию.

Для маркировки стальных конструкции используйте специализированный маркер GALVANIZER Marker. Благодаря этому, не надо удалять следы от маркировки перед процессом цинкования.

Чтобы предохранять такие места стальных конструкции как резьбовые элементы, используйте препарат GALVA PROTECT, который предохраняет от нежелательного слоя цинка в данном месте в процессе горячего цинкования. Для исправления липкости, сначала удалите загрязнения используя технический очиститель MOST CLINO 3. Защитный цинковый слой наложите с помощью приложенной к набору кисти.



С помощью оборудования набора GALVA set, простым способом восстановите цинковое покрытие повреждённое производственными процессами.

Цинковый спрей MOST ZN99L имеет много достоинств и способов употребления. Предназначается для скорейшего восстановления цинкового слоя. Может быть использован для повреждённой листовой стали и поверхностей, на которых не было раньше слоя цинка. Продукт в аэрозоле также используется для покрытия мест сварки и резки металлов.

Одним из самых больших достоинств MOST ZN99L, в этой форме, является простая аппликация при помощи пистолетной рукоятки GRIP PRO. Нанесение цинка с помощью аэрозоля очень простое. Достаточно встряхнуть баллон в течение двух минут, чтобы смешать содержимое, а затем распылить на место требующие защиты. Тем способом получается тонкий и быстро сохнущий слой, без полос и неровностей.



RYWAL-RHC Sp. z o.o.
04-464 Warszawa, ul. Chełmżyńska 180,
POLSKA
tel. +48 56 66-93-820
e-mail: export@rywal.com.pl

www.rywal.eu